



PIIRIHALLITUKSEN KOKOUS IV

Aika 5. huhtikuuta 2025 klo 10:00

Paikka Etäkokous (Teams)

PÖYTÄKIRJA

1. Kokouksen avaus

Päätös: Piirikuvernööri DG Hannu Mäenpää avasi kokouksen klo 10:01.

2. Läsnäolijoiden toteaminen

Päätös: Piirisihteeri CS Riitta Haapanen totesi läsnäolijat, paikalla 23 osallistujaa.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Päätös: Piirihallituksen kokous on laillisesti kokoon kutsuttu, kun kokouskutsu on toimitettu piirihallituksen jäsenille seitsemän (7) päivää ennen kokousta ja päätösvaltainen, kun piirikuvernööri tai hänen estyneenä ollessaan varapiirikuvernööri sekä puolet hallituksen jäsenistä on läsnä. Todettiin kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri

Päätös: Todettiin, että piirin sääntöjen mukaan puheenjohtajana toimii piirikuvernööri ja sihteerinä piirisihteeri.

5. Pöytäkirjan tarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta

Päätös: Valittiin kaksi pöytäkirjan tarkastajaa ja kaksi ääntenlaskijaa. Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Heikki Mäkelä ja Hilka Mäkelä, jotka toimivat myös ääntenlaskijoina.

6. Esityslistan hyväksyminen

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

7. Toimintasuunnitelma 2025-2026

Päätös: 1.VDG Jari Järvelä esitteli päivitetyn ehdotuksen tulevan kauden toimintasuunnitelmaksi. Päivitykset liittyvät toiminnan painopistealueisiin ja toimiala- sekä toimikuntakohtaiseen tavoiteasetteluun. Jari kertoi myös Jalopeura-piirilehden kustannuspaineista. Hyväksyttiin toimintasuunnitelma esitykseksi piirikokoukselle.

8. Talousarvio 2025-2026

Päätös: CT Ritva Raitmaan poissa ollessa DG Hannu Mäenpää esitteli päivitetyn ehdotuksen talousarvioksi.

Esityksen yhteydessä keskusteltiin Jalopeura-piirilehden jatkosta ja ajatuksista mainostulojen kasvattamiseksi.

Alentuneen piirirahan taustalle on rakennettu kannustinjärjestelmä. Mikäli jäsenhankinta onnistuu, piireille voidaan jakaa nykytilannetta suurempi piiriraha. Kannustinjärjestelmä on portaittainen ja sidottu 1.000, 1.500 ja 2.000 jäsenen kasvuun.

Hyväksyttiin talousarvio esitykseksi piirikokoukselle.

9. RLLI koulutustuki

Päätös: Piiristämme RLLI-koulutukseen Helsinkiin 22.-23.3.2025 on hakenut edellisessä kokouksessa kerrottujen 2. VPG Markus Yljoen ja ZC Aki Teinin lisäksi DC Ilpo Kivelä ja Lion Tapio Lehtilä. Päätettiin maksaa tukea 100 €/hakija. Tuki maksetaan jälkikäteen suoritetusta koulutuksesta.



10. Uudet klubit:

Päätös: Kuultiin tilannekatsaus uusien klubien perustamisesta. Uuteenkaupunkiin on sovittu 16.4.2025 tapaaminen, johon on kutsuttu klubista kiinnostuneita. Maskun klubin perustamisen yhteydessä suunniteltua kahvitilaisuutta ei saatu toteutettua kiinnostuneiden päällekkäisten menojen vuoksi. Ponnisteluja Maskussa jatketaan elokuussa osallistumalla esittelypisteellä ns. Maskun Päivään.

11. Piirikuvernöörin asiat

Päätös: Kuultiin piirikuvernööri DG Hannu Mäenpään puheenvuoro.

Jäsenmäärä vähentyminen piirissä on jonkin verran helpottunut. Vaikka kehitys on miinusmerkkinen, se ei ole sitä läheskään niin jyrkästi kuin lähimenneisyydessä. Piirikuvernööri kannusti kaikkia jatkamaan ponnisteluja.

LionsJuhla 12.4. on hyvin lähellä ja piirikuvernööri muistutti, että vielä on mahdollisuus ilmoittaa osallistumisestaan. Jalopeura-lehtemme on saapunut painosta eilen ja sen jakelu klubeille alkanut.

12. IPDG:n asiat

Päätös: Kuultiin IPDG Olli Välimäen puheenvuoro.

Jalopeuran koko 3.000 kappaleen painos on todellakin lähtenyt jakoon painotalosta alueiden organisaatioiden kautta. Se, että alueiden vastuuhenkilöt ovat noutaneet lehdet itse, on säästänyt jakelukustannuksia merkittävästi. Vain Ahvenanmaan lehdet postitetaan. Osa painoksesta on säästetty tulevia isompia piirin tapahtumia varten (esim. Okran esittelypiste, vuosikokous). Klubit tulevat saamaan omat lehtensä 20 kpl nipuissa lähipäivinä ja -viikkoina.

13. Varapiirikuvernöörin asiat

Päätös: 1. varapiirikuvernööri 1.VDG Jari Järvelän ja 2. varapiirikuvernööri 2.VDG Markus Ylijoen puheenvuorot. Ei asioita tällä kertaa.

14. Piirisihteerin asiat

Päätös: CS Riitta Haapasen puheenvuoro: Uutiskirjeen avauksien määrä kotisivujemme analytiikan perusteella on hieman taantunut. CS Haapanen pyysi kaikkia piirihallituksen jäseniä muistuttamaan omissa klubeissaan klubisihteereitä uutiskirjeen jakelusta jäsenistölle.

Keskustelussa toivottiin tapahtumista tiedottamiseen lisää selkeyttä. Jatkossa yli kuukauden päässä olevien tapahtumien muistuttamisesta sovitaan konkreettisemmin.

Myös ehdotettiin, että uutiskirje lähetettäisiin suoraan PDG-jakelulla. Uutiskirjeen toimittamisessa sähköpostilla monilukuisella jakelulistalla on aikaisemmin toteutunut tiedossa oleva riski sen joutumisesta roskapostiin. Mahdollisuuksia teknisesti luotettavaan uutiskirjealustaan on yhdessä Lions-liiton viestinnän kanssa selvitetty ja sitä työtä jatketaan. Suositus toistaiseksi on, että uutiskirje välitetään eteenpäin kotisivuilta omatoimisesti tarpeen mukaan, koska uutiskirjeellä on kuukausittain aina sama ilmestymispäivä (kunkin kuun 28.pv).

15. GAT-ryhmän ja toimikuntapuheenjohtajien asiat

Päätös:

Uusien jäsenten ilta järjestettiin maaliskuussa ja paikalla oli n. 25 henkeä. Osallistujilta tuli selkeä toive sille, että leijona-harrastukseen tulisi voida osallistua joustavasti. Pääpainon tulisi olla auttamisessa, palvelussa ja muussa mielekkäässä tekemisessä eikä perinteisiin kokouksiin pitäisi käyttää liikaa aikaa.

GST Hannele Tanner-Penttilän poissa ollessa DG Hannu Mäenpää kävi läpi Hannelen toimittaman esityksen Vieraslajit VEX-hankkeesta.



Samoin piirikuvernööri kävi läpi MD New Voices koordinaattori Eija Kestin toimittaman materiaalin ja siinä kerrotun Lions World Mental Health Day -tapahtuman.

DC Eeva Harjulahti kävi läpi tulevan kauden rauhanjulistekilpailun käytännön asioita ja korosti, että nyt on oikea aika etsiä yhteistyökumppanit heti tulevan kauden alussa käynnistyvälle kilpailulle.

16. Alueiden asiat

Päätös: Alueiden puheenjohtajat: RC Ann-Sofie Silvennoinen, RC Samuel Raunio, RC Timo Tanskanen, RC Jouko Kähkönen

Alueiden puheenjohtajat kertoivat kevään aluefoorumeistaan, joissa teemoina olivat mm. keskustelu siitä, mitä uutta toimintaan tarvitaan/suunnitellaan ja mitä hyviä käytäntöjä kannattaa jakaa ja monistaa.

17. Seuraava piirihallituksen kokous

Päätös: Seuraava kokous on piirin vuosikokous 10.5. Linnasmäen Opistolla. Kutsu, asialista ja valtakirja klubien äänimäärätietoineen toimitetaan klubien sähköpostiosoitteisiin viimeistään 10.4., eli sääntöjen mukaisesti 30 pv ennen kokousta.

18. Muut asiat

Päätös: Kuultiin DC Markku Patrikaisen ehdotus piirin GoTo Service lisenssin irtisanomisesta. Päätettiin irtisanoa lisenssi.

Palasimme vielä New Voices -teemaan Eija Kestin liityttyä kokoukseen.

Kuulimme Hämeenlinnan keskussairaalan vieraista TYKSissä. Sieltä käytiin tutustumassa Turun Leijona-huone -konseptiin ja vieraat saivat seikkaperäisen esittelyn aiheesta. Hämeenlinnassa on meneillään keskussairaalan uusimistyö, jonka yhteydessä tullaan hyödyntämään Leijona-huone-ideoita ja -kokemuksia osastojen viihtyvyyden hyväksi.

Ahvenanmaalle on suunnitteilla Ukrainan pakolaislasten leirejä, joista saamme myöhemmin lisää tietoa.

Ystävyyksiin D kanssa toteutettavan kesätapahtuman ilmoittautuminen on meneillään.

Tapahtuman yksityiskohtaiset tiedot löytyvät www.a-piiri.lions.fi -kotisivuiltamme etusivun tapahtumista ajankohdasta 9.-10.8. Tavoitteena on n. 25 osallistujaa meiltä.

Lopuksi Heikki Mäkelä kiitti PDG-näkökulmasta tämän piirihallituksen kauden viimeisen kokouksen puheenjohtajaa piirikuvernööri DG Hannua kauden aikaisesta piirihallitusten kokousten esimerkillisestä hoitamisesta ja kokousten ajankäytön kurinalaisuudesta.

19. Kokouksen päättäminen

Päätös: Kokouksen puheenjohtaja piirikuvernööri DG Hannu Mäenpää päätti kokouksen klo 12:00.